
 

 

Technische vragen Jess Lokaal: Verplaatsing kombord Schagerbrug 
 
Naar aanleiding van agendapunt 14 van komende raadsvergadering van 26 april over het verplaatsen 
van het kombord in Schagerbrug hebben wij een 2-tal verhelderende technische vragen: 
 

1. Heeft het of kan het verplaatsen van het kombord invloed hebben op mogelijk verdere 
toekomstige uitbreidingen van woningbouw in westelijke richting (dus aansluitend op plan 
Buitenvaert)?  

2. Nu staat het kombord aan het begin van het bedrijventerrein, vlak voor de eerste afslag naar 
het bedrijventerrein. Straks passer je eerst 2 afslagen richting het bedrijventerrein en begint 
de bebouwing links al (Buitenvaert). Je rijdt dan als het ware dan al tussen de bedrijven en de 
woningen. Waarom is voor deze plek gekozen en niet bv. voor 1 afslag eerder? Wat is 
logisch? 

 
Graag ontvangen uw antwoord en een korte nadere uitleg hierover. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Namens fractie JessLokaal 
Simco Kruijer 

 


